

## Referat nr. 5/2023 KG agility

---

Tid og sted:	21.8.2023, Teams kl 20.00
Referent:	Hans Strømsøyen
Møteleder:	Synnøve Matre

Møtedeltakere	Funksjon	Tilstede
Tone Cecilie Kraft	Leder	Nei
Synnøve Matre	Medlem	Ja
Anette Mjøen	Medlem	Ja
Thomas Thiesen	FCI representant	Ja
Jan Egil Eide	Medlem	Nei
Johnny Aas	Medlem	Ja
Hans Strømsøyen	Medlem	Ja

S a k #	Saker	Aksjonspunkter		
		Nr	Aksjon/ Vedtak	Ansvar
	<b>Godkjenning av referat</b> Referatet fra møte ble godkjent på fb etter noen rettinger.			

## Referat nr. 5/2023 KG agility

<b>1</b>	<p><b>NM</b></p> <p>Organiseringen av NM ble diskutert og grovskisserte alternativer ble listet. Synnøve har renskrevet disse som er gjengitt nedenfor:</p> <p><b>Til diskusjon i referansegruppe</b> Innspill til hva vi tenker oss referansegruppen kan diskutere:</p> <p>Kom gjerne også med andre innspill, ideer og tanker!</p> <p><b>Ikke regelverksbundne saker som kan endres av KG</b> Skal NM gå over 2, 2.5 - eller 3 dager? For dag 2 (typisk lørdagen): 2 eller 3 ringer? Skal man kvalifisere seg til å delta i klasse 1 og 2 under NM-helgen?? Skal klasse 1 og 2 finale være en felles finale? Skal kvalifisering klasse 1 og 2 kun være ett (hopp) løp? Bør hoppøydene i klasse 3 være maxhøyder? Bør standardtid i NM være som FCI-stevner (raskeste hund +15%)?</p> <p><b>Regelverksbundne saker (endringer er en mere omfattende prosess og i utgangspunktet er låst til 1.1.2026)</b> Skal man måtte kvalifisere seg for å delta i NM klasse 3? Skal finale søndag i klasse 3 være kun ett ag-løp? Skal NM være åpent for alle, fra klasse 1, 2 og 3? Skal NM være åpent for alle, fra klasse 1, 2 og 3, med kvalifiseringskrav ('pinner')? Skal NM være åpent for alle klasse 2 og 3? Skal lag NM være åpent for alle? Skal NM lag (finale?) være en stafett?</p>	1	Info til referansegruppe	Anette
<b>2</b>	<p><b>Dopingregler</b></p> <p>Dette punktet ble utsatt siden Tone Cecilie ikke møtte.</p>			
<b>3</b>	<p><b>Punkter fra forrige møte</b></p> <p>Aksjonspunkter 3 og 5 gjenstår gjennomført.</p>	2		Tone Cecilie
<b>4</b>	<p><b>Dommerhonorar</b></p> <p>Etter en liten diskusjon ble det enighet om at Hans lager et konkret forslag basert på diskusjon og innspill.</p>	3	Oppdatere forslag til dommerhonorar	Hans

<b>5</b>	<b>Utlysninger av landslagsuttak og NM 2024</b>  Siden vi bruker å ha 1. oktober som frist til å søke landslagsuttak og NM 2024 må invitasjoner om dette snart publiseres.	4	Lage forslag til utlysningstekst	Synnøve
----------	--	---	----------------------------------	---------